

勿墮 DON'T fall into 「太空油毒品」 “space oil drug” traps! 陷阱!

「太空油毒品」的主要活性成分依托咪酯及其三種類似物（美托咪酯、丙帕酯和異丙帕酯）是香港法例下的毒品。

Etomidate, the main active ingredient of “space oil drug”, and its three analogues (metomidate, propoxate and isopropoxate) are now **dangerous drugs under the laws of Hong Kong.**



販運及非法製造有關毒品，最高可被判終身監禁及罰款500萬元。在違反《危險藥物條例》的情況下管有和服用這些毒品，則最高可被判監禁七年及罰款100萬元。

Trafficking and illicit manufacturing of these substances are liable to a maximum penalty of **life imprisonment and a fine of \$5 million.** Possession and consumption of these substances in contravention of the DDO will be subject to a maximum penalty of **seven years' imprisonment and a fine of \$1 million.**

「太空油毒品」會嚴重損害身心健康，包括令人上癮、失憶、抽搐、昏迷，甚至死亡。大家勿墮「太空油毒品」陷阱！

“Space oil drug” can cause serious physical and mental harm, including **addiction, memory loss, seizure, unconsciousness, and even death.**

“DON'T fall into ‘space oil drug’ traps!”



禁毒常務委員會
Action Committee
Against Narcotics



禁毒常務委員會60周年
60th Anniversary of ACAN



求助 Help / 諮詢 Enquiry

熱線 Hotline: 186 186

WhatsApp/
微信 WeChat: 98 186 186



「太空油毒品」
專題網頁



Dedicated web page
about “space oil drug”



保安局禁毒處
Narcotics Division,
Security Bureau